

Ljungskileortens Hembygdsförening
Protokoll styrelsemöte 8 2019-08-22
Plats: Bella Vista

Ordinarie ledamöter och ersättare	Närvarande	Frånvarande
Ann Halldin, ordförande	x	
Marita Svantesson, vice ordförande		x
Birgitta Abrahamsson, sekreterare	x	
Anna-Clara Olofsson, vice sekreterare	x	
Dorotea Westbring, kassör	x	
Ingemar Nordmark, ordinarie ledamot	x	
Inger Karlsson, ordinarie ledamot		x
Jerry Nerstrand, ordinarie ledamot		x
Pernilla Sjövall, ordinarie ledamot	x	
Kerstin Larsson, ersättare		x
Johannes Johnsson, ersättare	x	Går in som ordinarie
Sven-Olof Ördberg, ersättare		x
Inge Magnusson, adjungerad Byggnadskommittén	x	

Protokoll nr 8 2019-08-22

§ 1 Öppnande

Mötet öppnas av ordförande.

§ 2 Justering av protokoll -val av justerare

Styrelsen beslutar att jämte ordförande utse Johannes Johnsson att justera mötets protokoll.

§ 3 Dagordning/föredragningslista

Styrelsen beslutar att godkänna föredragningslista med tillägg för följande övriga frågor: Ingemar; Inköp av Office, brandskyddsutbildning, invigning Sofiedal/utbildning av ljudanläggningen.

Anna-Clara; Lyckorna Kvarn, Tun Kvarnbesök

Johannes; förteckning över de böcker som visas på Bella Vista.

§ 4 Styrelseprotokoll 2019-07-25 nr 7. Styrelsen beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.

§ 5 Ekonomisk redovisning, se bilaga.

Styrelsen beslutar att godkänna kassörens redovisning och lägga den till handlingarna. Ann informerar om att föreningen nu successivt kommer att byta bank till SEB genom månadsvis fördelning av köp.

§ 6 Genomgång och information om kommittéernas arbeten och pågående projekt:

Frågeställning från styrelsen till **kommittén för Natur och Miljö** avseende redovisningen som gjordes vid förra styrelsemötet gällande Grinneröds gravfält:

Vem genomför åtgärderna och vem betalar?

Svar inkommit tidigare från Inger via mail: Grinneröds byalag planerar och är informerade att utföra visst röjningsarbete och kyrkan utför vissa uppgifter. Markägaren betalar.

Programkommittén Anna-Clara informerar om det program som kommittén tagit fram med två Kura Skymningsföreläsningar, en i september och en i oktober. **Styrelsen godkänner** kommitténs förslag. Ytterligare en föreläsningkväll för november diskuterades. Pernilla kommer att undersöka förutsättningarna för en sådan.

Fotokommittén Johannes informerar om att de haft bemanning på lördagarna då Bella Vista varit öppet. De kommer nu åter att starta upp med veckoträffarna.

Ann informerar om att föreningen har fått en förfrågan från en person som är intresserad av gamla bilder och film om Restenäs. Föreningen kommer att vara behjälplig med bild- och filmvisning för denna grupp under en eftermiddag på Bella Vista.

Föreningen har även fått en förfrågan om uppgifter och bilder från en person avseende ett urmakeri som tidigare fanns i Backamo. Ann har meddelat att föreningen kommer att försöka ta fram uppgifter kring detta och återkomma till frågeställaren.

Byggnadskommittén Inge informerar om avslutade arbeten. Uppger att taket på Bella Vista förmodligen inte är i behov av en större renovering. De skall börja med att tvätta det och sedan måla vissa delar.

Inge påpekar att den insats som är mest akut är arbetet med Lyckorna Kvarn.

Fortsatt kontakt/bevakning med kommunen pågår för att få klart ett avtal gällande kvarnen

- § 7 Ansvarig för tryckt eller digitalt producerat material** Utgick vid förra mötet från att hela styrelsen har delat ansvar för allt material som blir publikt. Ann skulle kontrollera med Hembygdsförbundet om detta var korrekt uppfattat.
Ann uppger att Hembygdsförbundet tittar på frågan men att det som gäller idag är att hela styrelsen är ansvarig och att ordföranden är ytterst ansvarig.
- § 8 GDPR** Ann kommer att skriva en kortversion som gäller föreningens arbete
- § 9 Stadgarna** Slutversionen av ändringen av tidigare häfte om stadgar delades ut vid mötet.
Styrelsen godkänner de stadgeändringar som gjorts. Stadgeändringarna kommer att tas upp vid kommande årsstämma.
- § 10 Lyckorna Kvarn** Diskuterar vilken inriktning som skall gälla för kvarnen avseende vilka föremål som skall bevaras för framtiden.
Denna fråga kommer att diskuteras mer på kommande Samkväm samt med kommittén för Lyckorna Torp och Kvarn samt då hela styrelsen finns på plats.
- § 11 Samkvämet 2019-08-28** Gör upp planering för detta och fördelar uppgifter inom styrelsen.
- § 12 Övriga frågor**
Ingemar; **inköp av Office 365**. Sex olika program ingå. Gäller för sex användare. Möjlighet att prova paketet under en månad före köp.
Styrelsen beslutar godkänna detta köp.
Ingemar informerar om att **brandskyddsutbildningen** ännu inte har startat upp. Sören Larsson meddelar honom och Eva Bergström när uppstarten blir.
Ingemar informerar om att Lars Abrahamsson kommer att installera den nyinköpta **högtalaranläggningen** på Sofiedal inför öppnandet av möteslokalen Soffan. Han kommer till Sofiedal dagen före invigningen, den 3 september, och samtliga i styrelsen som kan närvara kommer att kunna ta del av hur anläggningen fungerar.
Anna-Clara informerar om att Arne Bergström har fått förfrågan från några som var intresserade av att ta del av de bilder som han visade under sitt föredrag om **Lyckorna Kvarn**. Eftersom det kommer att ingå i en kommande bok konstaterar styrelsen att det inte är lämpligt att lämna ut bilderna innan, utan be intresserade invänta boken.
Frågan om vilka **lås** som finns för de olika husen på området **Lyckorna Torp och Kvarn samt Vadet** diskuteras. Anna-Clara kommer att be Arne Bergström göra en lista över vilka lås som finns och vem som har nycklar till dessa. Aktuellt att se om det finns behov av grövre lås.
Anna-Clara informerar om att det är aktuellt med en resa till **Tuna Kvarn** den 2 september. Hon kommer att be Arne presentera denna vid Samkvämskvällen den 28 augusti.
Johannes önskar mer information om de **böcker** som finns tillgängliga för allmänheten att ta del av **på Bella Vista**. Önskar en lista över priser, vilka som är till försäljning av föreningen, vilka som skall hänvisas till andra försäljningsställen.
Dorotea informerar om att hon fått förfrågan från en person om att **hyra Lyckorna Kvarn** någon gång under senhösten/vintern för en konsert/spelkväll.
Styrelsen kommer överens om att lokalen inte är möjlig att hyra under perioden 1 oktober – 31 mars pga att den då är för kall att vistas i. Dorotea kommer att hänvisa personen till Arne Bergström som kan visa lokalen om intresse finns för att hyra den

vid en annan tidpunkt.

§ 13 Nästa möte

Styrelsen beslutar att åter samlas den 23 september på Bella Vista.
Ansvarig för att ordna kaffe med tillbehör blir Johannes.

Kommande möten planeras till 21 oktober 2019 och 18 november 2019.

§ 14 Avslutning

Ordföranden avslutar mötet.



Ann Halldin
ordförande



Birgitta Abrahamsson
sekreterare

Johannes Jonsson
justerare